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Zápisnica z 4/2024 zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Číčove, konaného dňa 

10.  decembra  2024 

 

 

Prítomní: podľa  prezenčnej listiny 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a členov návrhovej a mandátovej komisie  

3. Schválenie programu 

4. Žiadosti občanov a inštitúcií 

5. Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva 

6. Návrh na schválenie zmeny rozpočtu obce Číčov, č. 4/2024 

7. Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce Číčov na roky 2025-2027 

8. Návrh na rozpočet obce Číčov na roky 2025-2027 

9. Zrušenie VZN č. 4/2013 Obce Číčov 

10. Návrh na VZN Obce Číčov č. 3/2024 

11. Návrh na Dodatok č. 4 k VZN č. 1/2012 Obce Číčov 

12. Návrh na Prílohu č. 2 k VZN Obce Číčov č. 1/2021 

13. Správa kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1. polrok 2024 

14. Správa kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2024 

15. Návrh na vytvorenie inventarizačných komisií na rok 2024 

16. Návrh na schválenie časového harmonogramu zasadnutí OZ obce Číčov na rok 2025 

17. Návrh na kalendár kultúrnych podujatí obce Číčov na rok 2025 

18. Rôzne 

19. Interpelácia 

20. Záver 

 

 

 

1-3. Otvorenie,  určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a členov návrhovej komisie,  

       schválenie programu 

         V 1. bode pani  starostka privítala všetkých prítomných. Za zapisovateľku určila Anitu Slobodovú, za 

overovateľov zápisnice Martu Bódisovú, Szabolcsa Polgára,  za členov do návrhovej komisie Ing.,Ing. 

Máriu Katonu, Ondreja Mezőa, Bc. Attilu Szigetiho. 

          Poslanci jednohlasne schválili  program 4/2024 zasadnutia OZ Číčov. 

 

 

 

4.     Žiadosti občanov a inštitúcií 

        Pani starostka začala so žiadosťou od Anna Kósová, rod. Farkasová, Jókaiho 456/20, 946 19  Číčov, 

r.č.: 635622/6492 o odkúpenie pozemku obce: pozemok parcely registra „C“, parc.č. 2710/102, záhrada vo 

výmere 279 m2, LV č. 741 pre Obec Číčov, k.ú. Číčov. Na základe uznesenia OZ Číčov č. 47/2024, 

žiadateľka odovzdala Znalecký posudok č. 55/2024  vo veci stanovenia všeobecnej hodnoty pozemku parc. 

č. 2710/102 v k.ú. Číčov. Pani starostka pripomenula, že pozemok môže byť predaný najmenej za hodnotu 
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podľa znaleckého posudku, alebo za viacej, podľa platných  Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

obce Číčov. Poslanci rozhodli o predaj nehnuteľnosti za sumu 6,46 eur slovom šesť eur a štyridsaťšesť 

centov za m2,  t.j. celková hodnota 1802,34 EUR, slovom jedentisícosemstodva eur a tridsaťštyri centov, 

totožnú podľa znaleckého posudku č. 55/2024, vyhotoveného znalcom Ing. Anita Žigóová, 945 01 

Komárno, ul. Práce 28, znalec v odbore Stavebníctvo odvetvie Odhad hodnoty nehnuteľností, evid.č. 

znalca 915092 zo dňa 07.10.2024.  

        Poslanci jednohlasne schválili trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov podľa § 11 ods. 4 písm. a) 

zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a ustanovenia § 9a ods. 8 

písm. e) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov zámer predaja majetku 

obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa: 

 

pozemok parcely registra „C“: parc. č. 2710/102, záhrada vo výmere  279 m2. Nehnuteľnosť je vedená na 

LV č. 741 pre Obec Číčov, k.ú. Číčov                                                         

 

Nadobúdateľ predmetnej nehnuteľnosti: 

   

Meno, priezvisko a rodné meno:  Anna Kósová,  rod. Farkasová 

Dátum narodenia a rodné číslo:   22.06.1963, r.č.: 635622/6492 

Trvalý pobyt:  946 19  Číčov, Jókaiho 456/20 

Štátne občianstvo:   Slovenská republika 

 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Kúpna cena nehnuteľnosti je 6,46 eur slovom šesť eur 

a štyridsaťšesť centov za m2,  t.j. celková hodnota 1802,34 EUR, slovom jedentisícosemstodva eur 

a tridsaťštyri centov,  splatná pri podpise kúpnej zmluvy. Všeobecná hodnota nehnuteľnosti bola stanovená 

na základe Znaleckého posudku č. 55/2024 vyhotovený znalcom Ing. Anita Žigóová, 945 01 Komárno, ul. 

Práce 28, znalec v odbore Stavebníctvo odvetvie Odhad hodnoty nehnuteľností, evid.č. znalca 915092 zo 

dňa 07.10.2024 

 

Zdôvodnenie prípadu hodného osobitného zreteľa:  

Pozemok je umiestnený pri parcele  č. 2710/9,  ktorej žiadateľ je vlastníkom, v súčasnosti pozemok použí-

va ako záhradu, má na pozemku vybudované oplotenie. Pozemok je pre Obec Číčov nevyužiteľný.  

Obec týmto priamym  predajom získa finančné prostriedky do rozpočtu obce Číčov. 

 

Tento zámer bude zverejnený počas plynutia doby trvajúcej najmenej 15 dní pred schvaľovaním prevodu 

majetku obecným zastupiteľstvom na úradnej tabuli obce. 

 

 

         Pani starostka pokračovala so žiadosťou od DHZ Číčov, Horná 25/8, 946 19  Číčov o poskytnutie 

dotácie z rozpočtu obce v roku 2025, ďalej privítala medzi prítomných zástupcov DHZ Číčov, pána Ádáma 

Csicsaiho a Imricha Szépa, podala im  slovo, aby poslanci mohli od nich informovať o svojich  plánova-

ných investíciách v roku 2025. Pán Imrich Szép jeho prejav začal s plánovanou modernizáciou Zbrojnice, 

na čelnej strane budovy, nakoľko podľa predbežného prieskumu vybudovanie novej žumpy na odpadovú 

vodu zo strany bočnej by bolo finančne namáhavé, ďalej majú  technické výdavky, výdavky za PHM, vý-

davky na školenia, zo štátnej dotácie majú naplánované doplniť výbavu požiarneho auta so zdvíhacím  

strojom, zabezpečiť zásahového odevu pre ďalšieho hasiča. V prípade záujmu  by spustili PLAMEŇ  pre 

mládež vo vekovej kategórie vo veku od 6 do 15 rokov, ale výbava pre mládež je celkom iná, ako pre do-

spelých. Hasič pán Zoltán Nagy má potrebnú kvalifikáciu na takýto účel. Ďalšia zástupca DHZ Číčov pán 

Ádám Csicsai pokračoval s vysvetlením, že jeden zásahový odev hasiča v setu stojí  približne cca 1200,00 

eur, na zásahové vozidlo Iveco by chceli nainštalovať maják, tie výdavky by zabezpečili zo štátnej dotácie. 

Poslanec pán Szabolcs Polgár mal otázku, že z akého  stavebného materiálu  plánujú vybudovať predĺženie 

stavby? Pán Imrich Szép odpovedal, že to závisí od finančných výdavkov, takže  z najlacnejšieho materiá-

lu. Poslanec pán Ondrej Mező dodal, že v prípade nevystačujúcich  plánovaných výdavkov obec by určite 
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vyriešila tú problematiku. Poslanec pán Polgár poznačil, že priestor pri vchode by bol veľmi tesný 

v prípade predĺženia na čelnej stene. Poslanec pán Bc. Attila Szigeti sa vyjadril, že riešenie by malo byť aj 

vizuálne vhodné, keďže to tak bude vnímať aj celá obec. Po debate dospeli k záveru, že v tejto veci roz-

hodnú po konzultácii s projektantom, zástupcami OZ, odborníkmi, starostkou obce, hlavným  cieľom je 

odborné a praktické riešenie.  

        Poslanci jednohlasne:  

A/ brali na vedomie 

žiadosť od DHZ Číčov, Horná 25/8, 946 19  Číčov o pridelenie finančnej dotácie na rok 2025 z rozpočtu 

obce  v hodnote 3000,00 eur, slovom: tritisíc eur  

 

B/ schválili 

finančnú dotáciu z rozpočtu obce na rok 2025 pre DHZ Číčov, Horná 25/8, 946 19  Číčov v sume: 1500,00 

EUR, slovom: jedentisícpäťsto eur na bežné výdavky organizácie 

 

C/ rozhodli  

uzniesť o výšku finančnej dotácie na modernizáciu Zbrojnice Číčov na rok 2025  až po vyhotovení rozpoč-

tu a projektovej dokumentácie  

 

 

        Pani starostka pokračovala so žiadosťou od  1. MKŠK LYON Číčov, Falošný Ereč 107/9, 946 19  

Číčov, IČO: 42425786, v ktorej žiadajú poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2025 v sume 1000,00 

eur, slovom jedentisíc eur. Slovo podala predsedovi klubu Ľudovítovi Vörösovi, aby on  predstavil budúce 

plány klubu, on uviedol, že členovia klubu vzorne reprezentujú a zviditeľňujú obec Číčov na rôznych 

kultúrnych a športových podujatiach, žiadaná dotácia  by bola použitá  na činnosť kynologického klubu 

a usporiadanie športových akcií, zamerané na reprezentáciu obce, priblíženie kynológie, hlavne mládeže 

a kultúrno športové využitie občanov.  

       Poslanci jednohlasne:  

A/ brali na vedomie 

žiadosť od 1. Miestny kynologický športový klub LYON Číčov, Falošný Ereč 107/9, 946 19  Číčov, IČO: 

42425786, o pridelenie finančnej dotácie na rok 2025  z rozpočtu obce  v hodnote 1000,00 eur, slovom: 

jedentisíc eur  

 

B/ schválili 

finančnú dotáciu z rozpočtu obce na rok 2025 pre 1. Miestny kynologický športový klub LYON Číčov, 

Falošný Ereč 107/9, 946 19  Číčov, IČO: 42425786,  v sume: 1000,00 EUR, slovom: jedentisíc eur 

       Predseda klubu podporu poďakoval.   

      

      Pani starostka uviedla žiadosť od TJ Družstevník Číčov, o.z., Dunajská 41, 946 19  Číčov, 

IČO:37858564, o dotáciu z rozpočtu obce na rok 2025 v sume 5000,00 eur, slovom päťtisíc eur. Konštato-

vala, že rozposlaný pomocný materiál neobsahoval tú žiadosť na preštudovanie, nakoľko iba deň pred za-

sadnutím bola podaná, upozornila poslancov na túto skutočnosť, že rozpočet obce na rok 2025 predvída-

teľne bude oveľa menej, ako v roku 2024, z toho vyplývajúce ona navrhuje sumu 3000,00 eur na schvaľo-

vanie. Poslanec pán Szabolcs Polgár sa vyjadril, že by sa požadovaná suma meniť nemala. Pani starostka 

reagovala, že  je rozdiel medzi žiadosťou DHZ Číčov a TJ Družstevník Číčov:  DHZ pýtal menej, ale oni 

v každej situácii, v nevyhnutnom prípade sú k dispozícii, športovci okolitých obcí pozbierajú aj sponzorské 

príspevky. Pán predseda TJ Družstevník Číčov poslanec pán Dávid Megály zhrnul všeobecné výdavky 

klubu, ako výdavky rozhodcov – delegátov cca 1200,00 eur za polrok, členské poplatky 15,00 eur za hráč, 

za pokuty, atď., iba v minimálnej miere inovujú, prípadne na  použité lopty, na použitú sieť brány 

a podobné veci. Pani kontrolórka obce Ing. Jágerská mala otázku, že klub má aj iné príjmy? Dostala odpo-

veď, že 2 %  podiel z dane príjmu už uplatnili. Poslanec pán Szabolcs Polgár dodal, že suma 5000,00 eur je 
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veľmi minimálna suma na zabezpečenie najdôležitejších výdavkov klubu, ako na kosenie trávy, na údržbu 

športového domu, na režijné výdavky, žiadanú sumu obec musí im poskytnúť, očakávaná skutočnosť 

k 31.12.2024 bude 9350,00 eur.  Pani účtovníčka obce Mgr. Renáta Szabóová reagovala na poznámku, že 

mesačné výdavky za energiu dosiahnu cca 140,00 eur. Pani starostka doplnila debatu, že problematiku ko-

senia trávy v mnohých prípadoch  musí obec zabezpečiť, ale vtedy sa zvyšujú aj mzdové náklady na za-

mestnanca obce, ktorí absolvuje túto prácu, ona práve z toho vyplývajúce navrhuje sumu na dotáciu 

v hodnote 3000,00 eur. Pani kontrolórka obce mala otázku, že keď poslanci budú uzniesť vyššiu sumu, 

musia si uvedomiť, odkiaľ budú vytvárať finančné prostriedky – z ktorého sektoru plánovaného rozpočtu. 

Poslankyňa pani Marta Bódisová mala názor, aby športovci dostali rovnakú sumu ako dobrovoľný hasiči. 

Poslanci hlasovali po nového návrhu o sumu dotácie  3500,00 eur.  

          Poslanci jednohlasne: 

A/ brali na vedomie 

žiadosť o pridelenie dotácie z rozpočtu obce na rok 2025 pre TJ Družstevník Číčov, o.z., Dunajská 41, 946 

19  Číčov, IČO: 37858564,  v  sume 5000,- EUR, slovom: päťtisíc eur 

 

poslanec pán Dávid Megály pred hlasovaním oznámil svoju zaujatosť ako štatutár TJ Družstevník Číčov, 

o.z. 

B/ schválili 

finančnú dotáciu na rok 2025 z rozpočtu obce pre TJ Družstevník Číčov, o.z., Dunajská 41, 946 19  Číčov, 

IČO: 37858564 v sume: 3500,00 EUR, slovom: tritisícpäťsto eur 

 

          

         Pani starostka v pokračovaní spomenula na ďakovný list od MUDr. Ladislava Pásztora, MSC., Mar-

tinčekova 13, 821 09 Bratislava, v ktorom vyjadroval ten dobrý pocit, ktorý cítil pri gratulácií obce Číčov 

zaslaných z príležitosti jeho 70. narodenín, ktorú si zaslúžil svojou dlhoročnou lekárskou starostlivosťou 

občanov Číčov, ako aj podporou v iných oblastiach. Pán MUDr. Ladislav Pásztor MSC., vo svojej podanej  

žiadosti spomínal na uznesenie č. 68/2023 OZ Číčov, v ktorom bol schválený nákup sôch z jeho osobného  

vlastníctva, a v roku 2025 by chcel realizovať predmetný nákup. O cene celej zbierky, o splátkach kúpnej 

ceny, ako aj možnosti darovania niektorých sôch bezodplatne je pripravený rokovať, zoznam sôch aj 

s odhadnutou cenou je prílohou žiadosti. Pani starostka informovala prítomných o doterajších rokovaniach 

v tejto súvislosti, keďže rozpočet obce neumožňuje tento nákup realizovať svojpomocne, poradila sa 

s predsedom posudzovateľa dotácie  poskytnuté z BGA, vyjasnilo sa, že takáto požiadavka je neobvyklá, 

proces by sa mal začať na základe slovenského odhadu. Poslanec pán Ondrej Mező by nepodporil kúpu so 

súčasným stavom  rozpočtu obce, on by uprednostňoval zachovať a udržiavať sochársky park a jeho okolie 

v súčasnom stave, medzitým preferuje hľadanie finančných  zdrojov na nákup sôch. Poslanci hlasovali 

nasledovne:  

 

A/ brali na vedomie 

Žiadosť o realizáciu nákupu  drevených sôch, umiestnených v Parku sôch v Číčove na základe schváleného 

uznesenia OZ v Číčove č.  68/2023 v roku 2025 podľa: Zoznam drevených sôch vo vlastníctve MUDr. 

Ladislav Pásztor, MSc., Martinčekova 13, 821 09  Bratislava: 

Por.č. - autor         -         názov                  -                 cena 

1. Ornik Srečko – Árpád vezér – Vodca Árpád, v hodnote  6000,00 eur, slovom šesťtisíc eur 

2. Marosek István – Kund, v hodnote  3500,00 eur, slovom tritisícpäťsto eur 

3. Farkas Attila – Táltos, v hodnote 5900,00 eur, slovom päťtisícdeväťsto eur 

4. Fress András – Csanak, v hodnote 3000,00 eur, slovom tritisíc eur 

5. Fress András – Álmos, v hodnote 6000,00 eur, slovom šesťtisíc eur 

6. Erdélyi Péter – Búvár Kund, v hodnote 2900,00 eur, slovom dvetisícdeväťsto eur 
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v celkovej odhadnutej hodnote: 27.300,00 eur, slovom dvadsaťsedemtisíctristo eur  

 

B/ neschválili 

žiadosť o realizáciu nákupu drevených sôch, umiestnených v Parku sôch v Číčove vo vlastníctve MUDr. 

Ladislav Pásztor, MSc., Martinčekova 13, 821 09 Bratislava:  

Por.č. - autor         -         názov                  -                 cena 

1. Ornik Srečko – Árpád vezér – Vodca Árpád, v hodnote  6000,00 eur, slovom šesťtisíc eur 

2. Marosek István – Kund, v hodnote  3500,00 eur, slovom tritisícpäťsto eur 

3. Farkas Attila – Táltos, v hodnote 5900,00 eur, slovom päťtisícdeväťsto eur 

4. Fress András – Csanak, v hodnote 3000,00 eur, slovom tritisíc eur 

5. Fress András – Álmos, v hodnote 6000,00 eur, slovom šesťtisíc eur 

6. Erdélyi Péter – Búvár Kund, v hodnote 2900,00 eur, slovom dvetisícdeväťsto eur 

v celkovej odhadnutej hodnote: 27.300,00 eur, slovom dvadsaťsedemtisíctristo eur  

 

C/ vyhlásili, 

že jasným zámerom obce je zachovať a udržiavať sochársky park a jeho okolie v súčasnom stave, avšak 

súčasný rozpočet neumožňuje nákup sôch 

 

D/ žiadali 

upresniť reálnu cenu sôch, ktorá je nevyhnutnou podmienkou podania žiadosti  o finančný príspevok 

 

 

 

       Pani starostka v ďalšej žiadosti od Pavol Fehérváry, Dolná 187/8, 946 19 Číčov, uviedla  zoznam 

ďalších drevených sôch na realizáciu nákupu vyplývajúce z uznesenia č. 68/2023 OZ Číčov. Poslanci hla-

sovali podľa postupu a názoru predchádzajúcej žiadosti.  

       Poslanci jednohlasne:  

A/ brali na vedomie 

Žiadosť o realizáciu nákupu  drevených sôch, umiestnených v Parku sôch v Číčove na základe schváleného 

uznesenia OZ v Číčove 68/2023 v roku 2025 podľa: Zoznam drevených sôch vo vlastníctve Pavol Fehérvá-

ry, Dolná 187/8, 946 19  Číčov: 

Por.č. - autor         -         názov                  -                 cena 

1. Marošek Franjo – Három királyok – Traja kráľi, Boldizsár, v hodnote 3800,00 eur, slovom tritisíco-

semsto eur 

2. Szalai Norbert – Államférfi – Štátnik, v hodnote 6800,00 eur, slovom šesťtisícosemsto eur 

3. Toplak Adi - Előd, v hodnote 6000,00 eur, slovom šesťtisíc eur 

4. Simun Rutnik - Huba, v hodnote 4000,00 eur, slovom štyritisíc eur 

5. Fress Ottó, Steinbach István, Nagy Géza – Király-Kráľ v hodnote 8000,00 eur, slovom osemtisíc 

eur 

6. Ornik Srečko – Ond, v hodnote 5000,00 eur, slovom päťtisíc  eur 

v celkovej odhadnutej hodnote: 33600,00 eur, slovom tridsaťtritisícšesťsto eur  
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B/ neschválili 

Žiadosť o realizáciu nákupu  drevených sôch, umiestnených v Parku sôch v Číčove na základe schváleného 

uznesenia OZ v Číčove č. 68/2023 v roku 2025 podľa: Zoznam drevených sôch vo vlastníctve Pavol 

Fehérváry, Dolná 187/8, 946 19  Číčov: 

Por.č. - autor         -         názov                  -                 cena 

1. Marošek Franjo – Három királyok – Traja kráľi, Boldizsár, v hodnote 3800,00 eur, slovom tritisíco-

semsto eur 

2. Szalai Norbert – Államférfi – Štátnik, v hodnote 6800,00 eur, slovom šesťtisícosemsto eur 

3. Toplak Adi - Előd, v hodnote 6000,00 eur, slovom šesťtisíc eur 

4. Simun Rutnik - Huba, v hodnote 4000,00 eur, slovom štyritisíc eur 

5. Fress Ottó, Steinbach István, Nagy Géza – Király-Kráľ v hodnote 8000,00 eur, slovom osemtisíc 

eur 

6. Ornik Srečko – Ond, v hodnote 5000,00 eur, slovom päťtisíc  eur 

v celkovej odhadnutej hodnote: 33600,00 eur, slovom tridsaťtritisícšesťsto eur  

C/ vyhlásili 

že jasným zámerom obce je zachovať a udržiavať sochársky park a jeho okolie v súčasnom stave, avšak 

súčasný rozpočet neumožňuje nákup sôch 

 

D/ žiadali 

upresniť reálnu cenu sôch, ktorá je nevyhnutnou podmienkou podania žiadosti  o finančný príspevok 

 

 

       Pani starostka oboznámila prítomných so žiadosťou neverejného poskytovateľa sociálnej služby 

o poskytnutie finančného príspevku na prevádzku a zabezpečenie poskytovania sociálnej služby na rok 

2025 pre žiadateľa: Reformovaná kresťanská cirkev na Slovensku – cirkevný zbor Tôň, Hlavná 122/21, 

946 15 Tôň, IČO:37855948, názov zariadenia: Denný stacionár de Ruyter Reformovanej kresťanskej cirkvi 

na Slovensku – cirkevný zbor Tôň, prijímateľ sociálnej služby: Miklošík Andrej, narodený 17.11.1997, 

trvale bytom Na Priekope 171/25, 946 19 Číčov, stupeň odkázanosti na sociálnu službu: IV. Pani starostka 

konštatovala, že vlaňajšia podpora bola poskytnutá v hodnote 501,00 eur, otvorila  debatu v téme. Poslanci 

mali názor na poskytovanú sumu 500,00 eur.  

       Poslanci jednohlasne: 

A/ brali na vedomie 

Žiadosť neverejného poskytovateľa sociálnej služby o poskytnutie finančného príspevku na prevádzku a 

zabezpečenie poskytovania sociálnej služby na rok 2025 pre žiadateľa: Reformovaná kresťanská cirkev na 

Slovensku – cirkevný zbor Tôň, Hlavná 122/21, 946 15 Tôň, IČO:37855948, názov zariadenia: Denný sta-

cionár de Ruyter Reformovanej kresťanskej cirkvi na Slovensku – cirkevný zbor Tôň, prijímateľ sociálnej 

služby: Miklošík Andrej, narodený 17.11.1997, trvale bytom Na Priekope 171/25, 946 19 Číčov, stupeň 

odkázanosti na sociálnu službu: IV. 

 

B/ schválili 

poskytnutie finančného príspevku v sume 500,00 eur, slovom päťsto eur na rok 2025 na prevádzku a za-

bezpečenie poskytovania sociálnej služby na rok 2025 pre žiadateľa: Reformovaná kresťanská cirkev na 

Slovensku – cirkevný zbor Tôň, Hlavná 122/21, 946 15 Tôň, IČO:37855948, názov zariadenia: Denný sta-

cionár de Ruyter Reformovanej kresťanskej cirkvi na Slovensku – cirkevný zbor Tôň, prijímateľ sociálnej 

služby: Miklošík Andrej, narodený 17.11.1997, trvale bytom Na Priekope 171/25, 946 19 Číčov, stupeň 

odkázanosti na sociálnu službu: IV.,  
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         Pani starostka vysvetlila súvislosť medzi predchádzajúcou žiadosťou a so žiadosťou od Andrej 

Miklošík, r.č.:971117/1305, Na Priekope 171/25, 946 19 Číčov, ako fyzická osoba odkázaná na sociálnu 

službu o zabezpečenie poskytovania sociálnej služby s finančnou podporou z verejných prostriedkov pre 

poskytovateľa sociálnej služby: Reformovaná kresťanská cirkev na Slovensku – cirkevný zbor Tôň, miesto 

poskytovania sociálnej služby: Denný stacionár de Ruyter Reformovanej kresťanskej cirkvi na Slovensku – 

cirkevný zbor Tôň, Školská 13/6, 946 15 Tôň, druh a forma sociálnej služby: denný stacionár, ambulantná, 

čas poskytovania sociálnej služby: na dobu neurčitú, deň začatia poskytovania sociálnej služby: 

28.04.2015, stupeň odkázanosti na starostlivosť inej osoby:IV. Poslanci konštatovali, že na základe 

predchádzajúcej žiadosti  podporu schválili pre uvedeného poskytovateľa služieb.  

       Poslanci jednohlasne:  

A/ brali  na vedomie 

Žiadosť od Andrej Miklošík, r.č.:971117/1305, Na Priekope 171/25, 946 19 Číčov, ako fyzická osoba od-

kázaná na sociálnu službu o zabezpečenie poskytovania sociálnej služby s finančnou podporou z verejných 

prostriedkov pre poskytovateľa sociálnej služby: Reformovaná kresťanská cirkev na Slovensku – cirkevný 

zbor Tôň, miesto poskytovania sociálnej služby: Denný stacionár de Ruyter Reformovanej kresťanskej 

cirkvi na Slovensku – cirkevný zbor Tôň, Školská 13/6, 946 15 Tôň, druh a forma sociálnej služby: denný 

stacionár, ambulantná, čas poskytovania sociálnej služby: na dobu neurčitú, deň začatia poskytovania so-

ciálnej služby: 28.04.2015, stupeň odkázanosti na starostlivosť inej osoby:IV 

 

B/ schválili 

poskytnutie finančného príspevku v sume 500,00 eur, slovom päťsto eur na rok 2025 na prevádzku a za-

bezpečenie poskytovania sociálnej služby na rok 2025 pre poskytovateľa sociálnej služby: Reformova-

ná kresťanská cirkev na Slovensku – cirkevný zbor Tôň, Hlavná 122/21, 946 15 Tôň, IČO:37855948, 

názov zariadenia: Denný stacionár de Ruyter Reformovanej kresťanskej cirkvi na Slovensku – cir-

kevný zbor Tôň, prijímateľ sociálnej služby: Miklošík Andrej, narodený 17.11.1997, trvale bytom Na 

Priekope 171/25, 946 19 Číčov, stupeň odkázanosti na sociálnu službu: IV. 

 

 

         Pani starostka program pokračovala so žiadosťou o finančný príspevok na prevádzku poskytovanej 

sociálnej služby na prijímateľa služby: Margita Csóková, nar. 01.02.1942, bytom Erečská cesta 143/2, 946 

19 Číčov na rok 2025, názov žiadateľa: Ad usum, n.o., Poľovnícka 39/B, 932 01 Veľký Meder, 

IČO:45736031, názov zariadenia: Centrum sociálnych služieb, druh sociálnej služby: zariadenie pre 

seniorov. Pani starostka mala názor,  keďže dotknutý obyvateľ má žijúceho príbuzného, podporu by mala 

poskytovať rodina, nie obec.  

         Poslanci jednohlasne:  

A/ brali na vedomie 

Žiadosť o finančný príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej služby na prijímateľa služby: Margita 

Csóková, nar. 01.02.1942, bytom Erečská cesta 143/2, 946 19 Číčov na rok 2025, názov žiadateľa: Ad 

usum, n.o., Poľovnícka 39/B, 932 01 Veľký Meder, IČO:45736031, názov zariadenia: Centrum sociálnych 

služieb, druh sociálnej služby: zariadenie pre seniorov 

 

B/ neschválili 

Žiadosť o finančný príspevok na prevádzku poskytovanej sociálnej služby na prijímateľa služby: Margita 

Csóková, nar. 01.02.1942, bytom Erečská cesta 143/2, 946 19 Číčov na rok 2025, názov žiadateľa: Ad 

usum, n.o., Poľovnícka 39/B, 932 01 Veľký Meder, IČO:45736031, názov zariadenia: Centrum sociálnych 

služieb, druh sociálnej služby: zariadenie pre seniorov 

 

          Pani starostka prečítala poslednú žiadosť od Stella Fehérváryová, Dolná 183/4, 946 19 Číčov, IČO: 

46454217 o finančný príspevok z rozpočtu obce Číčov na obedy starobných dôchodcov, ktorí bývajú 

v Číčove, na jeden obed v sume 1,50 eur, slovom jeden euro päťdesiat centov. Podľa názoru pani starostky, 

ona by uprednostnila zabezpečenie každoročnej  nákupnej  poukážky pre dôchodcov, aby tí, ktorí 

nevyužijú túto možnosť stravovania, neboli diskriminovaný.  
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 Poslanci jednohlasne:  

A/ brali na vedomie 

Žiadosť od Stella Fehérváryová, Dolná 183/4, 946 19 Číčov, IČO: 46454217 o finančný príspevok 

z rozpočtu obce Číčov na obedy starobných dôchodcov, ktorí bývajú v Číčove, na jeden obed v sume 1,50 

eur, slovom jeden euro päťdesiat centov 

 

B/ neschválili 

Žiadosť od Stella Fehérváryová, Dolná 183/4, 946 19 Číčov, IČO: 46454217 o finančný príspevok 

z rozpočtu obce Číčov na obedy starobných dôchodcov, ktorí bývajú v Číčove, na jeden obed v sume 1,50 

eur, slovom jeden euro päťdesiat centov 

 

 

 

                      

5.    Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva  

        Pani  starostka v jej  správe podrobne uviedla splnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ.  

Poslanci námietky k správe nemali, hlasovali nasledovne: 

            Poslanci jednohlasne brali na vedomie informatívnu správu o plnení uznesenia OZ v Číčove ku dňu 

10.12.2024. 

 

 

 

 

6.    Návrh na schválenie zmeny rozpočtu obce Číčov č. 4/2024 

        Pani starostka program pokračovala s návrhom na zmenu rozpočtu s  rozpočtovým opatrením č. 

4/2024, vysvetlila, že  dôsledku zmien štátneho transferu  v bežných príjmoch je potrebné zmeniť rozpočet.                   

        Poslanci jednohlasne schválili zmenu rozpočtu obce Číčov č. 4/2024. 

 

 

 

7.    Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce Číčov na roky 2025-2027 

        Pani starostka poprosila a odovzdala slovo pani hlavnej kontrolórke obce Číčov  Ing. Jágerskej, aby 

načrtla jej odborné stanovisko, ona konštatovala, že :  

- odborné stanovisko k návrhu viacročného finančného rozpočtu obce Číčov na roky 2024-2026 bolo 

spracované na základe predloženého návrhu, ktorý bol zverejnený dňa 25.11.2024 na úradnej tabuli 

a na web sídle  Obecného úradu Číčov,  

- pri spracovaní odborného stanoviska vychádzala z posúdenia predloženého návrhu rozpočtu obce 

Číčov na rok 2025 z dvoch hľadísk: zo zákonnosti  a metodickej správnosti   

- návrh rozpočtu bol spracovaný podľa rozpočtovej klasifikácie v súlade s Opatrením MF SR č. 

MF/1175/2004-42, ktorým sa ustanovuje druhová, organizačná a ekonomická klasifikácia v z.n.p., 

ktorá je záväzná pri zostavovaní rozpočtov územnej samosprávy 

- návrh rozpočtu obce Číčov na rok 2025 bol spracovaný v súlade so všeobecne záväznými právnymi 

predpismi 

- vzhľadom na uvedené skutočnosti odporúčala schváliť návrh finančného rozpočtu obce Číčov na 

rok 2025 s výhľadom na roky 2026-2027 bez výhrad. 

            Poslanci jednohlasne brali na vedomie odborné stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu 

finančného rozpočtu obce Číčov na rok 2025 s výhľadom na roky 2026-2027 bez výhrad.  
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8. Návrh na rozpočet obce Číčov na roky 2025-2027  

            Pani  starostka konštatovala, že  návrh na rozpočet bol všetkým poslancom vopred zaslaný na de-

tailné preštudovanie, ďalej pripomínala, že pri vyhotovení  návrhu rozpočtu na rok 2025 kalkulovali so 

skutočnými nákladmi roku 2024. Pani starostka otvorila debatu v téme. Poslanec pán Szabolcs Polgár mal 

otázku, že na verejné osvetlenie z akého dôvodu je plánovaný takmer dvojnásobný výdavok a aké sú mož-

nosti na šetrenie?  Pani účtovníčka obce Číčov Mgr. Renáta Szabóová v odpovedi vysvetlila, že od júna 

2025 bude zvýšiť terajšia sadzba z dôsledku inflácie, nemali by sme žiadne úspory, keby sme vypli v noci 

verejné osvetlenie, keďže obec je viazaná zmluvou. Poslanec pán Ondrej Mező mal nápad, aby verejné 

osvetlenie bolo nahradené zelenou energiou. Pani starostka reagovala na poznámku, obec  už disponuje s  

takým svietiacim telom v počte 1 ks, svetlo zosilnie v dôsledku pohybu. Pani starostka ďalej spomínala aj 

problematiku miestnej materskej školy: podľa nového zákona, pridelené štátne finančné zdroje pravdepo-

dobne nepokryje všetky bežné výdavky, ktoré by zabezpečili aj pracovné miesta upratovačky a kuchárky 

v budúcnosti. Poslanci po konštatovaní, že návrh na rozpočet 2025 treba aktualizovať z dôsledku po schvá-

lenia finančných dotácií, hlasovali nasledovne:  

          Poslanci jednohlasne schválili v zmysle § 4 ods. 5 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravid-

lách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov  v znení neskorších predpisov neup-

latňovanie programového rozpočtu v rozpočte obce pre rozpočtový rok 2025 – platí pre všetky rozpočty 

zostavené od dátumu schválenia obecným zastupiteľstvom. 

          Poslanci jednohlasne schválili finančný rozpočet Obce Číčov na rok 2025 so zmenami.  

          Poslanci jednohlasne brali na vedomie: 

1. rozpočet obce na rok 2026 

2. rozpočet obce na rok 2027. 

 

 

9. Zrušenie  VZN č. 4/2013  Obce Číčov 

            Pani starostka konštatovala, že nakoľko od 1. januára 2025 sa zmení prevádzkovanie materských 

škôl vyplývajúce zo zákona, VZN Obce Číčov č. 4/2013 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na 

dieťa materskej školy a školských zariadení so sídlom na území obce Číčov zo dňa 20.12.2013, nebude 

relevantné, stáva sa neplatným, treba ho zrušiť dňom 01.01.2025. 

            Poslanci jednohlasne schválili zrušenie VZN Obce Číčov č. 4/2013 o určení výšky dotácie na 

prevádzku a mzdy na dieťa materskej školy a školských zariadení so sídlom na území obce Číčov zo dňa 

20.12.2013, zrušenie nadobúda účinnosť dňom 01.01.2025 

 

    

 

 

10. Návrh na VZN Obce Číčov č. 3/2024 

            Pani starostka konštatovala, že nakoľko obec Číčov zatiaľ  nedisponuje  schváleným  VZN na chov 

a držaní psov v katastrálnom území, tento nedostatok musí odstrániť, návrh na všeobecné záväzné 

nariadenie bol poslancom rozposlaný na preštudovanie. Poslanci po debate hlasovali.  

            Poslanci jednohlasne schválili VZN Obce Číčov č. 3/2024 o chove, vodení a držaní psov 

v katastrálnom území obce Číčov, ktoré nadobúda účinnosť 15-tym dňom od vyvesenia na úradnej tabuli 

obce Číčov.  
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11. Návrh na Dodatok č. 4 k VZN č. 1/2012 Obce Číčov 

            Pani starostka uviedla, že zvýšenie sadzby poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpa-

dy na 0,1233 eur za osobu a kalendárny deň, teda na 45,00 eur za osobu a kalendárny rok, navrhuje po  

konzultácii ostatnými obcami, zvýšenie je v súvislosti zvýšením so sadzbou za uloženie odpadu na skládke.  

Poslanci  hlasovali nasledovne:  

           Poslanci jednohlasne  schválili Dodatok č. 4 k VZN Obce Číčov č. 1/2012  o miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Číčov s účinnosťou od 01.01.2025 

 

 

 

12. Návrh na Prílohu č. 2 k VZN Obce Číčov č. 1/2021 

            Pani starostka oboznámila poslancov, že nakoľko VZN obce Číčov č. 1/2021 o prevádzkovom 

poriadku pohrebiska obsahuje Prílohu č. 1  - cenník nájomného za nájom hrobových miest, tie poplatky 

boli zvýšené s VZN Obce Číčov č. 2/2024 k určeniu náležitosti poplatkov za poskytnuté služby na území 

obce Číčov, z toho vyplývajúce treba aktualizovať cenník s aktuálnymi cenami.  

            Poslanci jednohlasne schválili Prílohu č. 2 k VZN Obce Číčov č. 1/2021 o prevádzkovom poriadku 

pohrebiska obce Číčov. 

 

 

 

13.  Správa kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 1.polrok 2024    

Pani starostka podala slovo  pani Ing. Jágerskej, hlavnej kontrolórke obce, Ing. Jágerská  jej správu 

začala s predmetom kontroly: kontrola čerpania poskytnutých dotácií jednotlivým organizáciám z rozpočtu 

Obce Číčov za rok 2023, v rámci kontroly zamerala na dodržanie časovosti, účelnosti a hospodárenia 

použitia dotácie, pri zúčtovaní  dotácie pre  TJ Družstevník Číčov boli priložené fotokópie faktúr 

a pokladničných dokladov, použitie dotácií bolo preukázateľne dokladované ako aj rozpísané na jednotlivé 

výdavkové pokladničné doklady, poskytnutá dotácia bola v plnej výške vyčerpaná, TJ Družstevník 

predložil na kontrolu iba fotokópie dokladov z jeho účtovníctva, pani kontrolórka v budúcnosti  doporučila 

na kontrolu predložiť originály účtovných dokladov. Pri kontrole čerpania poskytnutej dotácie pre DHZ 

Číčov zistila, že dotácia bola poskytnutá priebežne, podľa potreby, počas roku 2023, boli predložené na 

kontrolu Zúčtovanie dotácie poskytnutej Obcou Číčov v zmysle VZN č. 3/2007, boli priložené fotokópie 

faktúr a pokladničných dokladov, originály dokladov sú uložené v účtovníctve Obec Číčov a sú zaúčtované 

na stredisko DHZ.  

            Poslanci jednohlasne brali na vedomie Správu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Číčov 

na 1. polrok 2024.  

 

 

 

14.  Správa kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2024 

Pani hlavná kontrolórka Obce Číčov Ing. Jágerská oboznámila poslancov s predmetom kontroly:  

kontrola vedenia personálnej agendy na Obecnom úrade Číčov, ďalej konštatovala, že boli predložené 

osobné spisy zamestnancov úradu v počte 13 kusov, každý zamestnanec má osobitne pridelené osobné 

číslo, na začiatku spisu na spisovom obale sú očíslované všetky písomné dokumentácie, ktoré sú súčasťou 

spisu v chronologickom slede, doklady sú očíslované od najstaršieho po najaktuálnejší, pri kontrole neboli 

zistené nedostatky.  

            Poslanci jednohlasne brali na vedomie Správu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce Číčov 

na 2. polrok 2024. 
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15.  Návrh na vytvorenie inventarizačných komisií na rok 2024   

            V tomto bode pani starostka podala návrh na zloženie  inventarizačných komisií na inventarizáciu 

majetku obce na rok 2024 nasledovne: 

           Ústredná inventarizačná komisia: 

predseda: Mező Ondrej 

člen:         Katona Mária 

člen:         Slobodová Anita 

 

 

Inventúrna komisia č. 2 – Obecný úrad: 

predseda: Mező Ondrej 

člen:        Katona Mária 

člen:        Slobodová Anita 

 

 

Inventúrna komisia č. 3 – Kultúrny dom: 

predseda: Németh Aneta 

člen:         Ing., Ing. Katona Mária 

člen:         Bothová Némethová Eva 

 

 

Inventúrna komisia č. 4 – Požiarna zbrojnica, dom smútku: 

predseda:   Bc. Szigeti Attila 

člen:           Bothová Némethová Eva 

člen:           Szép Ladislav ml. 

člen:           Slobodová Anita 

 

 

Inventúrna komisia č. 5 – Športový dom: 

predseda:    Megály Dávid 

člen:            Polgár Szabolcs 

člen:            Katona Mária 

 

 

Delegovaný člen do inventarizačnej komisie ZŠ: Bc. Szigeti Attila 

 

Vyraďovacia a likvidačná komisia: na základe vnútorného predpisu č. 1/2012 

predseda:  Bódisová Marta 

člen:          Ing., Ing. Katona Mária 

člen:          Slobodová Anita 

 

Komisia na ochranu verejného záujmu:  

predseda:   Mező Ondrej 

člen:           Németh Aneta 

člen:           Bódisová Marta 

 

Termín inventarizácie pre inventúrne komisie: 15.12.2024 – 31.12.2024 

 

Termín pre ústrednú komisiu: 15.12.2024 – 15.01.2025 

 

         Poslanci jednohlasne schválili zloženie inventarizačných komisií na inventarizáciu majetku obce na 

    rok  2024.  
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16.      Návrh na schválenie časového harmonogramu zasadnutí OZ obce Číčov na rok 2025    

           Pani  starostka vopred  vypracovaný návrh na časový harmonogram zasadnutí OZ obce Číčov 

doručila poslancom na preštudovanie, námietky nikto k tomu nemal.  

           Poslanci jednohlasne schválili časový harmonogram zasadnutí OZ obce Číčov na rok 2025 

nasledovnými termínmi:        

04. marca         2025     /utorok/     17.00 hod. 

03. júna            2025     /utorok/     17.00 hod.  

      02. septembra  2025     /utorok/      17.00 hod.  

      02. decembra   2025     /utorok/      17.00 hod. 

 

 

                                     

17.      Návrh na kalendár kultúrnych podujatí obce Číčov na rok 2025 

            Pani  starostka predstavila návrh kalendára kultúrnych podujatí na rok 2025, dodala k téme, že pro-

gram môže byť doplnený kedykoľvek počas roka.  

            Poslanci jednohlasne schválili kalendár kultúrnych podujatí obce Číčov na  rok 2025. 

 

 

18.     Rôzne  

          Pani starostka uviedla možnosť prijatia obce Číčov za člena v Oblastnej organizácii cestovného 

ruchu PODUNAJSKO – DUNAMENTE, vysvetlila, že členovia majú väčšiu možnosť v rôznych 

víťazných tendroch, členský poplatok by bol 0,70 eur/rok/obyvateľ, členstvo je kedykoľvek možné zrušiť.  

          Poslanci jednohlasne neschválili Žiadosť o prijatie obce Číčov za člena v Oblastnej organizácii 

cestovného ruchu PODUNAJSKO – DUNAMENTE v súlade s § 11 ods. 4 písm. m/ zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov v spojení s § 21 odsek 1/ zákona č. 91/2010 Z.z. 

o podpore cestovného ruchu v znení neskorších predpisov:  

Názov: PODUNAJSKO – DUNAMENTE 

Sídlo:   945 01 Komárno, Nám. gen. Klapku 1 

IČO:    50092499 

 

 

           Pani starostka informovala poslancov o úpravách, ktoré sú vyznačené na Konceptu projektovej do-

kumentácie – Generel dopravného značenia Číčov,  poslancom bol  doručený vopred na preštudovanie. 

Poslanci poznačili svoje pripomienky ku konceptu.  

           Poslanci jednohlasne schválili Koncept projektovej dokumentácie: Generel dopravného značenia 

Číčov – celková situácia dopravného značenia,  vypracovaný s Aquaplan, s.r.o, Nám. Kossutha č. 18, 945 

01 Komárno, IČO:36553424,  č. 10/2024 zo dňa 07.10.2024 so zmenami. 

 

 

           Pani starostka načrtla situáciu v bytovej jednotke 9 na adrese Mederská 54/2, 946 19 Číčov, 

zdôraznila, že majiteľka pozemku, na ktorom sa nachádza malá stará čistička odpadových vôd,  na ktorú je  

napojená aj bytová jednotka, najneskôr do konca roka 2025 umožní  vyriešiť ten problém, že bytová 

jednotka musí byť odpojená zo systému. Pani starostka poznačila aj tú vec, že aj miestna ZŠ s MŠ je 

napojená na ten istý systém, z toho vyplývajúce, prípadné opravy sú pre obec veľmi nákladné. Pani 

starostka spomínala sťažnosť spoločného zástupcu bytového domu, podľa pani Mezeiovej  je veľký 

neporiadok v priestore nájomných bytov obce Číčov,  kde sú uložené aj  nádoby na smeti majiteľov 

bytovej jednotky 9 na adrese Mederská 54/2, 946 19  Číčov. Poslanci mali názor, aby svoje nádoby 

odsťahovali z priestoru nájomných bytov obce Číčov.  
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         Poslanci jednohlasne schválili zaslanie Výzvy pre majiteľov  bytovej jednotky 9 na adrese Mederská 

54/2, 946 19 Číčov,  na vytvorenie  vlastnej žumpy na odpadovú vodu bytovej jednotky najneskôr do 

31.12.2025, a na odstránenie nádob na smeti z priestoru nájomných bytov obce Číčov. 

 

 

 

         Poslanec pán Mező  predložil návrh na odmenu pani hlavnej kontrolórke obce Číčov vo výške jedno 

mesačnej mzdy, za jej doterajšiu obetavú prácu.  

         Poslanci jednohlasne schválili odmenu hlavnej kontrolórke vo výške jej jedno mesačnej mzdy.  

         Pani hlavná kontrolórka obce poďakovala za odmenu. 

 

         

 

19.  Interpelácia 

       Poslanec pán Szabolcs Polgár poznačil, že vytvorenie malej Kompostárne v obci Číčov považuje za  

veľmi užitočnú vec. Pani starostka dodala k téme, že aj pri Artézskej studne pri lepšom počasí areál bude 

kompletne vyčistený, bolo riešené aj drvenie konárov pomocou vlastného drviča, bolo zrealizované aj zber 

elektroodpadu.  

        

 

 

            

20.    Záver                  

         V závere pani starostka  poďakovala všetkým za účasť.                    

 

 

 

 

                …....................................... 

                              Mgr. Andrea Németh 

                       starostka obce 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

               Marta Bódisová                                                           .....….........................................   

 

               Szabolcs Polgár                                                           .......…....................................... 

     

Zapísala:  

                          Anita Slobodová                                                           ….............................................. 


